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Agenda Duurzaamheid Zwolle  

De Agenda Duurzaamheid vloeit voort uit de agenda voor een toekomstbestendige 

stad. Het geeft richting aan de doelen en maatregelen waar de komende tijd op wordt 

ingezet. De agenda is een uitnodiging aan partners om verder over duurzaamheid in 

gesprek te gaan. Het moet zorgen voor meer bekendheid van de 

duurzaamheidsthema’s. Verder investeert het in acties om de bewustwording rond 

duurzaamheid te bevorderen. De samenwerking met partners in de stad is een 

belangrijke basis voor het boeken van resultaten. De maatregelen in het kader van de 

Agenda Duurzaamheid worden gedekt uit bestaand budget. De raad wordt gevraagd de 

Agenda Duurzaamheid Zwolle vast te stellen. De meeste fracties kunnen zich op 

hoofdlijn vinden in het voorstel. De Agenda is vooral een inventarisatie van hetgeen 

moet gebeuren en niet per se een opsomming hoe dat moet gebeuren. De vraag wordt 

aan de orde gesteld wat er precies onder duurzaamheid wordt verstaan. In deze 

Agenda wordt het heel breed opgevat. De geformuleerde ambitie en de concreetheid 

van de doelen vormt ook een punt van debat. Daar waar de een vindt dat we meer 

moeten luisteren naar de prikkels uit de markt vindt de andere fractie dat de lokale 

overheid zich meer moet inspannen om de doelen te halen. Wethouder Van As zegt dat 

er gekozen is voor een agenda om de verbreding te zoeken en aan te sluiten bij wat er 

al is. In veel onderliggende nota’s worden doelen concreet uitgewerkt. Bijvoorbeeld in 

de Energienota en de nota ‘Zwolle, gezonde stad’. Inmiddels is de hele organisatie 

doordringt van de duurzaamheidsambitie. Om de raad op de hoogte te houden van de 

voortgang zal er bij de beslismomenten van de beleidscyclus worden gerapporteerd 

over mate waarin de doelen worden bereikt. De rol van de gemeente kan erg 

verschillen. Soms staan we zelf aan de lat, dan weer gaat het via overleg. Belangrijk is 

het om positieve prikkels te geven die er toe leiden dat duurzame keuzes 

vanzelfsprekend zijn. Daarom richten we ons ook op de jeugd. Wat betreft het geringe 

beschikbare budget zegt de wethouder dat er in de onderliggende beleidsprogramma’s 

ook middelen zitten die ten goede komen aan duurzaamheid. Maatschappelijke 

partners zoals woningcorporaties dragen ook bij aan realisering van de doelen. 

Bovendien ligt het accent niet op het geld, de echte energie moet uit de samenleving 

komen. 

Conclusie van het debat is dat het voorstel rijp is voor besluitvorming en dat de Agenda 

Duurzaamheid kan worden vastgesteld. De beslisnota kan geplaatst worden op de 

agenda van de eerste besluitvormingsronde na het zomerreces op 24 augustus 2015.  


